

19 August 2018
Ref.: TB/LD/HJ/025/08/2018/LB

19 أغسطس 2018
رقم الإشارة: TB/LD/HJ/025/08/2018/LB

H.E. Ibrahim Al Zaabi
Deputy CEO,
Securities & Commodities Authority
Abu Dhabi – United Arab Emirates

سعادة/ إبراهيم عبيد الزعابي المحترم،،،
نائب الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي - الامارات العربية المتحدة

Mr. Hassan Abdulrahman Alserkal
Executive Vice President
Chief Operations Officer (COO)
Head of Operations Department
Dubai Financial Market
Dubai - UAE

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال المحترم،،،
نائب رئيس أول
رئيس تنفيذي العمليات
إدارة العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الامارات العربية المتحدة

Subject: Results of a Circular Resolution of the Board of Directors Pursuant to Article 36/11 of the Disclosure and Transparency Regulations

الموضوع: نتائج قرار بالتمرير لمجلس الإدارة وفقاً للمادة 11/36 من النظام الخاص بالإفصاح والشفافية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

With reference to the Article 36/11 of the Disclosure and Transparency Regulations Number 3 for the Year 2000 (as amended), we would like to inform you that a Circular Resolution has been passed by the Board of Directors of the National Central Cooling Company PJSC (“Tabreed”) to convene a general assembly meeting of the shareholders of Tabreed at 5pm on 19 September 2018 (subject to the approval of the Securities and Commodities Authority) to consider a special resolution granting authority to the Board of Directors of Tabreed, for a period of 12 months, to issue any non-convertible senior bond(s) and/or sukuk(s) and/or other similar instrument(s), of up to USD 1 billion (or equivalent) in aggregate, provided that any


بالرجوع إلى المادة 11/36 من النظام الخاص بالإفصاح والشفافية رقم 3 لسنة 2000 (وتعديلاته)، نود ابلاغكم بأن قرار بالتمرير قد تم اتخاذه من قبل مجلس إدارة الشركة الوطنية للتبريد المركزي ش.م.ع. (“تبريد”)، لعقد اجتماع الجمعية العمومية لمساهمي تبريد في الساعة 5 مساء يوم 19 سبتمبر 2018 (مع مراعاة موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع) للنظر في قرار خاص يمنح السلطة إلى مجلس إدارة تبريد لمدة 12 شهراً بإصدار أي سند/سندات ممتازة غير قابلة للتحويل و/أو صك/صكوك و/أو أدوات أو صكوك أخرى مشابهة تصل إلى 1 مليار دولار أمريكي (أو ما يعادلها) بشكل إجمالي، شريطة أن يتم ذلك الإصدار للأوراق

such issue of securities is undertaken in compliance with the provisions of the Federal Law no. (2) of 2015 concerning the Commercial Companies and any regulations or guidelines issued by any governmental or regulatory authority pursuant to such law and after obtaining approvals required from the relevant competent regulatory authorities.

المالية بما يتوافق مع أحكام القانون الاتحادي رقم (2) لعام 2015 بشأن الشركات التجارية وأي لوائح أو مبادئ توجيهية تصدرها أي هيئة حكومية أو تنظيمية بموجب هذا القانون وبعد الحصول على الموافقات المطلوبة من السلطات التنظيمية المختصة ذات الصلة.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،



Hamish Jooste
Chief Legal Counsel

هاميش جوست
المستشار القانوني الأول